

Title (en)
Door frame.

Title (de)
Türrahmen.

Title (fr)
Châssis de porte.

Publication
EP 0170291 A2 19860205 (DE)

Application
EP 85109733 A 19850802

Priority
DE 8423081 U 19840803

Abstract (en)

1. Door frame comprising two vertical frame members (1, 2) extending parallel to each other, and a horizontal segment (5) joining together the two upper ends (3, 4), and a plaster moulding (6) projecting outwardly, wherein in the region of said segment (5) the width (b) of said plaster moulding (6) is : see diagramm : EP0170291,P4,F1 and $r = (b/2) + (a^{**2}/8h)$ where a is the distance between the two frame members (1, 2), and h the distance of the crown (7) of the segment (5) from the straight line defined by the two top ends (3, 4) of the frame members (1, 2).

Abstract (de)

Zur Vereinfachung der Anbringung von Türen mit Segment in rechteckförmigen Maueröffnungen wird ein Türrahmen vorgeschlagen, der aus zwei vertikalen und parallel zueinander verlaufenden Zargen 1, 2 und einem horizontalen, die beiden oberen Enden miteinander verbindenden Segment 5 sowie eine nach außen überstehende Putzdeckleiste 6 besteht, die zumindest im Bereich des Segmentes 5 eine Mindestbreite einnimmt, die bestimmt wird durch den Abstand der beiden Zargen 1,2 voneinander und den Abstand des Scheitel 7 des Segmentes 5 von den beiden oberen Enden 3, 4 der Zargen 1, 2.

IPC 1-7

E06B 1/04

IPC 8 full level

E06B 1/00 (2006.01); **E06B 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 1/006 (2013.01)

Cited by

GB2346404A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0170291 A2 19860205; EP 0170291 A3 19870311; EP 0170291 B1 19890503; AT E42795 T1 19890515; DE 3569953 D1 19890608;
DE 8423081 U1 19841031

DOCDB simple family (application)

EP 85109733 A 19850802; AT 85109733 T 19850802; DE 3569953 T 19850802; DE 8423081 U 19840803